
 
Zápis č. 10 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 30.10. 2006 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, RNDr. M. Fialka, CSc., Ing. Milan Navrátil, Ing. Pavel 

Navrátil Ph.D., Bc. E. Kvasnicová, Ing. R. Šenkeřík, M. Borovian, Ing. M. Sysel 
Ph.D., Ing. V. Dolinay (celkem 9 členů AS ) 

Omluveni:  doc. RNDr. L. Novák, CSc., 
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc P., CSc., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, 

Ph.D., Mgr. R. Večeřová 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro bakalářské studijní programy. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 pro navazující magisterské studijní programy.  

5. Předložení průběžné zprávy o hospodaření FAI k 1.10. 2006.  

6. Návrh výše prospěchového stipendia. 

7. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov. Oproti původnímu plánu byl do 
programu jednání zařazen na žádost Dr. Sysaly další bod k projednání – Návrh výše 
prospěchového stipendia. Tento bod byl projednáván před bodem „Různé“  
 
ad 1)   Kontrola zápisu.  

Bez připomínek. K otázce kouření, zadního vchodu a řešení provozních problémů se senát 
vyjádří v bodě 6. Různé.   

 
ad 2)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Ostravský informoval AS FAI o stavech studentů na FAI celkem (1395 studentů). 
Vzhledem k stávajícím možnostem FAI (počet učeben, personální obsazení,…) by se neměl 
navyšovat počet studentů. Bude se přijímat přibližně stejný počet studentů jako v roce letošním. 
Je nutné navýšit počet počítačových učeben o 2. 

Děkan informoval o tom, že ředitelé ústavů mají do 3.11.2006 předložit návrhy plánu 
personálního rozvoje ústavů. 

Přišla Mgr. Večeřová, tajemnice FAI. 
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ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro bakalářské studijní programy. 

Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2007/2008 pro 
bakalářské studijní programy se projednávala v AS FAI na minulém zasedání dne 16.10.2006. 
Veškeré připomínky byly do směrnice zapracovány. Při prvním čtení této směrnice vyvstal 
problém týkající se uvádění termínu zveřejnění počtu přijímaných studentů. Z konzultace tohoto 
bodu směrnice Ing. Chramcova s Ing. Macháčkovou vyplynulo, že dle Statutu UTB (viz čl.9) počty 
přijímaných studentů ve Směrnici k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro bakalářské studijní programy být nemusí. Další připomínky ke 
zmiňované směrnici z řad členů AS FAI nebyly. 
 
Návrh usnesení AS FAI  10/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika (forma 
studia prezenční i kombinovaná) a pro bakalářský studijní program Chemické a procesní 
inženýrství (forma studia pouze prezenční). 
 
Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 10/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2007/2008 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika (forma 
studia prezenční i kombinovaná) a pro bakalářský studijní program Chemické a procesní 
inženýrství (forma studia pouze prezenční). 
 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro navazující magisterské studijní programy.  

Proděkan Sysala podotkl, že v příštím roce navrhne pouze jeden termín přijímacích zkoušek. U 
Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2007/2008 pro 
navazující magisterské studijní programy byl obdobný problém se zveřejněním počtů 
přijímaných studentů jako u směrnice v bodě 3. Vyřešeno viz. bod. 3. Další připomínky ke 
zmiňované směrnici z řad členů AS FAI nebyly. 
 
Návrh usnesení AS FAI  10/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2007/2008 pro navazující magisterské studijní programy Chemické a procesní inženýrství, 
Inženýrská informatika forma studia prezenční a kombinovaná. 
 
Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 10/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro navazující magisterské studijní programy Chemické a procesní 
inženýrství, Inženýrská informatika forma studia prezenční a kombinovaná. 
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ad 5)   Předložení průběžné zprávy o hospodaření FAI k 1.10. 2006.  

Tajemnice FAI  předložila průběžnou zprávu o hospodaření FAI k 1.10. 2006. Podala bližší 
vysvětlení k jednotlivým položkám zprávy. Dotazy z řad členů AS FAI nebyly, pouze 
připomínka - doplnit čerpání finančních prostředků celkem za jednotlivé sekce děkanátu. 
AS FAI projednal průběžnou zprávu o hospodaření FAI k 1.10. 2006. 
 
ad 6)   Návrh výše prospěchového stipendia.  

Prospěchové stipendium navrhuje děkan. Návrh zpracoval proděkan Sysala. Začátkem měsíce října 
zasedala stipendijní komise, která projednávala sociální a prospěchová stipendia. Stipendijní 
komise došla k závěru pokusit se navýšit, pro větší motivaci studentů, výši prospěchového 
stipendia (týká se prezenčního studia). 
 
Návrh usnesení AS FAI  10/3 
AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia v jednotlivých pásmech: 
1. pásmo – průměr 1,00  výše stipendia 2 000,- 
2. pásmo – průměr 1,01 – 1,30 výše stipendia    900,- 
3. pásmo – průměr 1,31 – 1,50 výše stipendia    500,- 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 10/3 
AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia v jednotlivých pásmech: 
1. pásmo – průměr 1,00  výše stipendia 2 000,- 
2. pásmo – průměr 1,01 – 1,30 výše stipendia    900,- 
3. pásmo – průměr 1,31 – 1,50 výše stipendia    500,- 
 
 
ad 7)    Různé 

• Zabezpečení kuchyněk – po projednání s rektorátem je instalace čteček na kuchyňky 
nachystaná            

 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Kouření před hl. vchodem – zjistit, zda kamera umístěná u kopírky jde natočit nebo 
přesunout tak, aby snímala boční vchod – projednat s p. Malíkem   

 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Terasa u menzy – problém s úpravou – 5 let se nesmí zasahovat do budovy, veškeré 
úpravy vzhledu budovy musí být schváleny architektem, podat návrh na využití terasy 
s minimem úprav např. zahradní nábytek 

Ing. Šenkeřík  vznesl dotaz, jaký byl původní účel terasy za menzou 

 zodpovídá: členové AS FAI, tajemnice FAI 

• Na chodbách je nedostatek místa k sezení, je potřeba navýšit množství židlí. Bc. 
Kvasnicová ve spolupráci s tajemnicí FAI navrhne, kam je potřeba dodat židle (musí být 
zachovány bezpečnostní předpisy), na úhradě židlí se bude podílet FT   

 zodpovídá: Bc. Kvasnicová, tajemnice FAI 
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• M. Borovian  připomínkuje nedostatek skříněk na převlékání u tělocvičen. Konzultoval 
tuto záležitost s Mgr. Melichárkem, který má řešení. Je vhodné, aby se Mgr. Melichárek 
zúčastnil zasedání AS UTB, kde by svůj návrh předložil (týká se celé univerzity). 

• Dr. Sysel  podotýká, že je nutné vyčistit filtry dataprojektorů, jakmile dataprojektor nahlásí 
tento požadavek. Výrazně se tím prodlužuje životnost nákladných lamp. 

 zodpovídá: tajemnice FAI, správce budovy 

• Sociální fond (životní pojištění, penzijní připojištění) – akce byla pozastavena kvůli 
nesrovnalostem  

• Připomínka dr. Sysla týkající se přebíracího protokolu při převzetí majetku – projedná se 
na poradě vedení   

zodpovídá: tajemnice FAI 

• Průchodnost zadního vchodu od parkoviště – prof. Vašek zjistí, zda je nutná kamera na 
sledování vchodu 

zodpovídá: děkan 

• Učebna D304 – je nutno zakoupit větší tabuli 

zodpovídá: tajemnice FAI 

• Připomínky z internetového fóra AS FAI:  

Námět: moj dotaz pretoze som v piatom rocniku na FAI , spociva v tom , ze by ma zaujimalo 
preco ako jedina fakulta dostavame temy diplomovych prac v tak neskorom case. preco si ich 
nemozeme vyberat uz na konci stvrteho rocnika resp. mohol by byt aspon nejaky jednotny 
termin kedy nam temy budu zadane, pretoze hektickost akou bola tato udalost sprevadzana 
vobec nebola prijemna a to nehovorim o tom ake to bolo obtazovanie sekretarky, ktorej sa 
chodil stale niekto pytat, pretoze portal nijake infos neuvadzal.  

Naše fakulta není poslední v termínu vypsání BP a DP. Iniciativní studenti se mohou  
domluvit s vedoucími DP a BP dříve a mohou své práce zpracovávat již od 2. ročníku 
(bakaláři), příp. od 4. ročníku (inženýři). Posoudit kvalitu zadaného tématu může i 
vedoucí práce, popř. téma může konzultovat s ředitelem daného ústavu, pod který 
student patří. 

Jednotlivá témata však musí projít oborovou radou, která se k nim vyjadřuje. V případě, 
že oborová rada by neshledala zadání z nějakého důvodu jako vhodné ke schválení pro 
daný typ práce, navrhne dané téma k vyřazení a informuje o tom, včetně uvedení důvodů 
pro vyřazení, vedoucího navržené práce. Po konzultaci vedoucího této práce se 
zástupcem (zástupci) oborové rady může být dané téma zcela vyřazeno nebo upřesněno, 
případně upraveno tak, aby již vyhovovalo podmínkám stanovených oborovou radou pro 
daný typ práce a tedy schváleno a znovu zařazeno mezi témata prací. 

 

moj druhy dotaz resp. pripomienka spociva v pokryti WiFi na U5, siet vypadava permanentne, 
co sa mi po navstevach napr. Fame nestalo ani raz.bude sa to nejako technicky riesit? 

Síť vypadává z důvodu přetížení, AS FAI bude iniciovat navýšení přípojných bodů 
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Námět: ako prvi bakalári v obore Bezpečnostné technologie, sys... by nas zaujimalo do akeho 
terminu nam budu zadane otazky k Diplomovým státniciam?  

Okruhy témat ke SZZ budou zveřejněny k  30.4.2007  

• dr. Ostravský  sdělil AS FAI kladnou reakci na rozvrh zpracovávaný podle skupin, získanou 
od studentky, která přešla na jinou fakultu, kde se rozvrhy sestavují individuálně,  

 

 

Dne 20.11.2006 ve 13.30 hod. proběhne zasedání legislativní komise AS FAI, na které bude 
projednávána Směrnice FAI k přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Chemické a 
procesní inženýrství, obor Technická kybernetika a návrhy na doplnění Směrnice FAI doplňující 
Studijní a zkušební řád UTB týkající se přerušení studia a uznávání zápočtů a zkoušek. 

 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 27.11.2006 ve 13.30 hod. v místnosti 
A203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
Ve Zlíně dne 07.11.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
         Ing. Bc. Bronislav Chramcov 
                  předseda AS FAI 


